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Q hoe zit het met a symptomatisch testen ihkv BCO

• Een eerste verkenning leerde dat de doorlooptijden van

belang zijn om op te versnellen om mensen die besmet

zijn eerder in beeld getest te hebben Hier zijn partijen

LCDK en GGD en volop mee bezig

• Daarnaast is in het OMT advies van vorige week

opgenomen nader onderzoek te doen naar de

toegevoegde waarde van a symptomatisch testen voor

het bron en contact onderzoek

• Ten aanzien van het testen van mensen zonder klachten

geldt dat de GGD momenteel al de mogelijkheid heeft om

bij uitbraken naar eigen inzicht en in overleg met het

RIVM groepen mensen zonder klachten te testen zoals

recent bij zorginstellingen en werkgevers en bijvoorbeeld

ook op de jongerencamping op Terschelling is gebeurd

• Daarnaast vindt nu onderzoek plaats naar testen zonder

klachten bij nauwe contacten uit het bron en

contactonderzoek gebruikers van de CoronaMelder die

een melding krijgen en terugkerende reizigers uit

risicogebieden

• Om deze laatstgenoemde groepen toe te voegen aan het

testbeleid dienen de richtlijnen rond testen en BCO te

worden aangepast
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• Hierbij zal ik de zorg van het OMT betrekken over de

testcapaciteit De inzet van testcapaciteit mag hierdoor

niet onder druk komen te staan De testcapaciteit dient zo

efficient mogelijk te worden ingezet welk gebruik van de

testcapaciteit levert het meest op voor de bestrijding

• Naar aanleiding van de zorg van OMT en het BAO heb ik

de stuurgroep LCT bijeengeroepen en gevraagd mij over

de beschikbare actuele en toekomstige testcapaciteit te

adviseren

• Ik zal uw Kamer hierover per brief nader informeren die ik

voornemens was rond 1 September te sturen


